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سهیلمهدیدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:شکوریدنبالفشاررویسازمانلیگاست،بهگلمحمدیاطلاعاتدرستنمیدهند

چرا باید به حرف یک باشگاه خاص گوش کنیم؟ 
منطقبرگزاریرقابتهاازجایدیگربهماتحمیلمیشود زمانسوپرجامدربرنامهقبلیلحاظشدهبوداماالانمشخصنیست!

دربارهمنعجذبخارجیهاهیاترئیسهسازمانلیگتصمیممیگیرد اولویتمذاکرهدرخصوصمیزبانیازالهلالباشگاهاستقلالاست

تقویمفوتبالایرانبهواســـطهشـــیوعویروسکروناسالعجیبوغریبیرا

پشتسرگذاشت؛ازیکسوبرنامههایلیگبرتروازسویدیگررقابتهای

جامحذفیودرنهایتبرنامههایتیمملیوهمچنینرقابتهایلیگقهرمانان

آســـیاپیچیدگیوفشـــردگیخاصیرابرایتقویمفوتبالیسالکشورمان

بهوجودآوردوکاررابهمراتببرایدســـتاندرکارانامردرفدراسیونفوتبال

وسازمانلیگسختوسختترکرد.ایندرحالیاستکهبرگزاریبسیاری

ازبرنامههاورویدادهانیزمثلبرگزاریدیدارسوپرجامویاجشنبرترینهای

فصلقبلنیزهمچناندرهالهایازابهامقرارداشتهوبرنامهفشردهرقابتها

وهمچنینبرگزاریاردویتیمملیباعثشدهاستتافعلاتکلیفبسیاری

ازمواردمثلپایانرقابتهایفصلبیســـتملیگبرتروجامحذفیرقابتها

همچناننامشخصباشد.هرچندبااعلامسهیلمهدیدرخوشبینانهترین

حالترقابتهایفصلجاریدراواخرمردادماهبهپایانمیرسدوایندرحالی

اســـتکهبهواســـطهقوانینفیفارقابتهایفصلبعدنیزاواخرمهرماهآغاز

خواهدشـــد.درخصوصاتفاقاتتقویمفوتبالیکشورمانوبرخیانتقادات

وچالشهایاخیرپیشرویسازمانلیگفدراسیونفوتبال،بارئیسکمیته

مســـابقاتسازمانلیگبهصحبتپرداختیم.گفتوگوی»فرهیختگان«با

سهیلمهدیرادرزیرمیخوانید.

ازآخرینوضعیتکمیتهمسابقاتسازمانلیگچهخبر؟

فعلا که هیچ خبری نیســـت و درحال حاضر دوباره به وضعیت مسابقات برگشتیم و 

فعلا این یکی دو هفته را هم پشت سر بگذاریم تا ببینیم در آینده چه اتفاقی می افتد. 

ان شاءالله تیم ملی هم بتواند در مسابقات مقدماتی جام جهانی نتیجه لازم را بگیرد. فعلا 

به دنبال برنامه های تیم ملی و آماده سازی مطلوب این تیم هستیم و بیشتر نگرانی مان 

به نتایج تیم ملی مربوط می شود. 

رقابتهایلیگبرتردرفصلبیستمبااینوضعیتبرنامهریزیتاچهزمانی

بهپایانمیرسد،ضمناینکهآیابرنامهایبرایآغازفصلبعدرقابتهادارید؟

در رابطه با اینکه لیگ ما چه زمانی تمام می شود در خوش بینانه ترین حالت باید عنوان 

کنم برنامه ریزی ای که داریم در تاریخ ۱۵ تا ۲۰ مرداد لیگ برتر فصل بیستم به پایان 

می رسد. درحال حاضر نیز تا قبل از اردوی تیم ملی یکی دو هفته دیگر رقابت ها به 

همراه چند دیدار از رقابت های جام حذفی را برگزار کرده و با این حال تقویم فوتبال ایران 

در سال جاری با برگزاری رقابت های جام حذفی به نظر می رسد تا پایان مرداد امسال 

به طول بینجامد. برای آغاز رقابت های فصل بعد نیز باید ۷ هفته طبق دستورالعمل 

فیفا بین پایان فصل جاری با آغاز فصل بعد فاصله ایجاد کنیم که اگر این امر محقق 

شود مطمئنا لیگ فصل بعدی در مهرماه آغاز خواهد شد و می توانیم از اواسط مهر 

به بعد لیگ فصل بیست ویکم را آغاز کنیم. 

خبـــریازوضعیترقابتهایلیگقهرمانانداریـــد؟باوجودآنکهقراربود

بازیهاییکهشتمبهمیزبانیتیمهایصدرنشینبرگزارشوداماانگارقرار

استاینرقابتهاهممتمرکزانجامشود.

این هم از آن دسته مسائلی است که باید منتظر بمانیم تا بر اساس تصمیم گیری های 

جدید، اخبار به روز شده و سپس در این مورد اظهارنظر کنیم. با این حال طبق اعلام 

قبلی ادامه رقابت ها در مرحله حذفی در اواخر شـــهریورماه برگزار شـــده و اگر این 

اتفاق بیفتد ما باید زودتر نقل و انتقالات را هم آغاز کنیم تا تیم هایی که راهی آسیا 

می شوند بتوانند به بهترین شکل ممکن خود را تقویت کنند؛ چراکه سایر تیم ها از 

کشورهای دیگر نیز این فرصت را دارند تا آن زمان خودشان را تقویت کنند و ما هم 

باید چنین فرصتی را به نمایندگان کشورمان بدهیم تا در ادامه رقابت ها نیز ان شاءالله 

موفق عمل کنند. 

برنامهریزیرقابتســـوپرجامفصلگذشتهبینپرسپولیسوتراکتوربهکجا

رسید؟

واقعیت این است که اگر تقویم قبلی را نگاه کنیم در فاصله بین هفته بیست وسوم تا 

اردوی تیم ملی دو هفته زمان داشتیم که بنا داشتیم یکی از این هفته ها را به برگزاری 

رقابت های معوقه اختصاص دهیم و یک هفته دیگر را نیز به بازی ســـوپرجام و چند 

بازی معوقه دیگر، ولی تغییرات برنامه تیم ملی که برای ما هم دور از انتظار بود و این 

اتفاق با درخواســـت سرمربی تیم ملی به صورت ناگهانی رخ داد، باعث شد تا ناچارا 

هفته ای که قرار بود سوپرجام در آن برگزار شود را حذف کنیم؛ چراکه اولویت برای ما 

برگزاری دیدارهای معوقه بود که برای هفته اول درنظر گرفته بودیم به همین دلیل 

سوپرجام را در این مقطع برداشتیم اما سعی می کنیم حتما تا پایان رقابت های لیگ 

این دیدار را برگزار کنیم. 

یکمقداربرگزاریایندیدارباتوجهبهاینکهبایددرابتدایپیشفصلجاری

برگزارمیشدلوثنمیشود؟

بله، درســـت می گویید البته این امر به خاطر کرونا اتفاق افتاد و شیوع این ویروس 

یک مقدار دســـت ما را بست، هرچند برنامه ما آنقدر هم اشکال و ایراد نداشت اما 

وقتی به خاطر شـــرایط پاندمی در ابتدای کار ۱۵ روز، رقابت ها را با دســـتورالعمل 

وزارت بهداشت با تعویق آغاز کردیم این امر یک مقدار برنامه ها را مختل کرد، ضمن 

اینکه ما برنامه های مقدماتی جام جهانی و لیگ قهرمانان آسیا داشتیم که قرار بود 

از ابتدا به صورت رفت و برگشـــت برگزار شـــود، اما متمرکز برگزارشدن این دیدارها 

عاملی شد که تقریبا ۲ تا یک ماه از سازمان لیگ برای برگزاری رقابت  ها گرفته شود. 

وقتی چنین فضاهایی به جدول تحمیل می شود واقعا سخت است بخواهیم همه 

چیز را ســـر جایش برگزار کنیم. این انتقادات و موضوعی که مطرح کردید را قبول 

دارم؛ چراکه صحیح نیســـت تا این اندازه برگزاری سوپرجام دیر شود و منطقی بود 

تـــا این دیدار را هرچه زودتر برگزار می کردیم، اما منطق از جای دیگر به ما تحمیل 

می شـــود. این درحالی اســـت که همه گیری کرونا باعث شده است تا رقابت های 

فوتبال در تمام دنیا از جمله بازی های فیفا و همین رقابت های لیگ قهرمانان آسیا 

تحت الشعاع قرار گیرد. همین الان تکلیف برگزاری ادامه رقابت های لیگ قهرمانان 

آســـیا مشخص نیست که آیا متمرکز برگزار شده و یا فرمت دیگری خواهد داشت. 

پس وقتی ما نمی دانیم چه اتفاقی می افتد همین ابهام همه برنامه های ما را به هم 

ریخته و آن وقت نمی توانیم طبق برنامه قبلی، کاری که دل مان می خواهد را روی 

اصول و تقویم انجام دهیم. 

گویاکنفدراســـیونفوتبالآسیادســـتورالعملیفرستادهتاهرچهسریعتر

فوتبالیســـتهاوعواملبرگزاریرقابتهاوباشگاههاییکهدرگیرمسابقات

هستند،واکســـینهشوند.اینموضوعدردســـتورکارفدراسیونفوتبالو

سازمانلیگقراردارد؟

این موضوع برمی گردد به کمیته پزشکی فدراسیون و اگر این کار با همکاری وزارت 

بهداشت انجام شود یک امر ایده آل است چون همین الان می بینیم هر هفته یکی 

دو نفر را مبتلا به ویروس کرونا داریم و این با وجود آن است که باشگاه ها پروتکل ها را 

رعایت کرده و خیلی کنترل می کنند و گرفتن تست ها به صورت منظم انجام می شود 

و درنهایت امیدوارم این اتفاق بیفتد. خوشـــبختانه واکسن وارد کشور شده و بحث 

اولویت بندی و تقسیم بندی آن را باید به عهده وزارت بهداشت بگذاریم و امیدوارم بین 

این اولویت ها فوتبالیست های ما را هم ببینند. 

برســـراعلامتاریخجدیددربییکانتقادبهسازمانلیگواردشدمبنیبر

اینکهازیکطرفدرخواستپرسپولیسبرایبرابرشدندیدارهایسرخابیها

راردکردوازیکطرفگفتندبادرخواستاینباشگاهبرایتعویقدیداردربی

موافقتشدهاست.چطوربااینانتقاداتکنارمیآییدهرچندخودتانپیش

ازایناعلامکردیدبرنامههایتیمملیکمیتاقسمتیبرنامههایسازمانلیگ

راتحتالشعاعقرارداد.

متاســـفانه مصاحبه هایی که از سوی مجموعه مدیریتی باشگاه پرسپولیس در این 

قضیه صورت گرفت یک مقدار در فضای مجازی و فضای رسانه ای برای ما چالشی را 

ایجاد کرد این درحالی است که ما اصلا در این مباحث نیستیم که به حرف یک باشگاه 

خاص بخواهیم گوش بدهیم و صراحتا می گویم  شأن و شخصیت همه باشگاه های 

ما به یک اندازه قابل احترام است و ما موظف هستیم به همه این باشگاه ها به صورت 

یکپارچه و با یک چشم نگاه کنیم و اگر اتفاقی افتاده نفع و ضرر آن را برای همه به یک 

اندازه درنظر می گیریم. بر همین اساس فکر می کنم یک مقدار معاونت اجرایی باشگاه 

پرسپولیس )شکوری( می خواهد از این فضا که به فضای رسانه ای و چالش هواداری 

مربوط می شود برای فشار بیشتر روی سازمان لیگ استفاده کند، اما سازمان لیگ هم 

آنقدر کوچک نشده است که بخواهد درجهت راستای اهداف یک باشگاه کار کند یا 

نکند. آنها ما را در بیانیه خود محکوم کردند که داریم علیه مسیر قهرمانی پرسپولیس 

قدم برمی داریم و حتی سرمربی محترم این باشگاه نیز در این خصوص صحبت هایی 

را انجام داد اما به نظر می رسد اطلاعات درستی را به سمع ایشان نرسانده اند و سازمان 

لیگ همان طور که در قهرمانی های قبلی پرسپولیس نقشی نداشته است در ادامه 

حتی در این فصل نیز در قهرمان شدن یا نشدن هیچ باشگاه دیگری نقشی نخواهد 

داشت و هر تیمی که شایسته باشد و قدرتش را داشته باشد ان شاءالله بتواند به حق 

خود برسد، ضمن اینکه الان ما شرایط خوبی را در بین باشگاه های مان داریم تا جایی 

که سه نماینده از ایران به مرحله حذفی لیگ قهرمانان آسیا رسیده اند و از دوستان 

می خواهم اجازه دهند تا به جای اینکه همدیگر را به مسائلی محکوم کنیم که صحت 

نداشته باشد از فوتبال لذتش را ببریم. 

بعدازســـالهادونمایندهازایرانبهکشورعربستانرفتندتابازیهایخود

درلیگقهرمانانآسیارادراینکشوربرگزارکنندآیاالانکهاستقلالمیزبان

الهلالاستبهترنیستتاپافشاریکنیموبتوانیمازحقمیزبانیمانبهنحو

احسناستفادهکنیم.

این فضا فضایی است که در کنفدراسیون فوتبال آسیا تصمیم گیری و اجرا می شود، 

با این حال در درجه اول خود باشگاه باید درخواست خود را داده و مکاتبات لازم را در 

باره این امر با کنفدراسیون آسیا انجام بدهد چون در لیگ قهرمانان آسیا در درجه 

اول مســـئولیت مکاتبات و مبادلات خود باشگاه ها هستند، برخلاف تیم های ملی 

که دبیرکل محترم فدراسیون اولویت اول درخصوص مکاتبات به شمار می رود، در 

لیگ قهرمانان آسیا نیز اولویت این موارد با خود باشگاه ها بوده و فدراسیون فوتبال 

به عنوان مقام مرجع به صورت قانونی به باشگاه ها کمک می کند. من فکر می کنم 

مســـیر درست این است که خود باشگاه درخواست لازم را داده و مسیرهای قانونی 

را طی کند و اگر کمکی هم از دســـت ما و فدراســـیون فوتبال بر بیاید حتما در این 

فضا مضایقه نخواهیم کرد چون باید کمک کنیم و ان شاءالله این اتفاق بیفتد در هر 

صورت این امر باعث خوشحالی ما خواهد بود چون هر تیمی به ایران بیاید و بخواهد 

با نمایندگان کشورمان در این فضای هواداری بازی کند مطمئنا در فشار قرار گرفته 

و امیدوارم این اتفاق بیفتد. 

موضوعمنعجذببازیکنومربیخارجیبهکجارسید؟شنیدهمیشوداین

قانونبرایفصلآیندهبرداشتهخواهدشد.

همان طور که در هیات رئیسه سازمان لیگ تصمیم گیری شد که خارجی ها به فوتبال 

ایران می آیند الان هم در این رابطه باید در هیات رئیسه سازمان لیگ دوباره تصمیم گیری 

لازم شود. درحال حاضر برای این فصل حضور خارجی ها قاعدتا غیرممکن است و 

برای فصل بعد باید منتظر تصمیم گیری هیات رئیسه باشیم. در این باره هنوز صحبتی 

نشده و من در جریان جزئیاتش نیستم و فکر می کنم یک مقدار باید صبر کنیم تا لیگ 

به روزهای آخر برسد و سپس در این خصوص وارد جزئیات شویم. 

دربارهاقدامشستاومصادرهساختمانفدراسیونفوتبالهمصحبتکنید.

اصلا در این مورد جزئیات را نمی دانم و اطلاعات من هم در اندازه دوستانی هست 

که اخبار را دنبال می کنند. 

اگرصحبتخاصیماندهبفرمایید.

از دوستان خواهش می کنم در باشگاه ها یک مقدار با سعه صدر شرایط کرونا را از ما 

بپذیرند چون یک مقدار تغییرات در برنامه اجتناب ناپذیر است و ما هم از این موضوع 

خوشحال نیستیم. در این بین یک مقدار نگرانی ها و دلخوری هایی پیش می آید اما 

از اینجا اعلام می کنم مدیریت سازمان لیگ کاملا مستقل است و در راستای اهداف 

هیچ باشگاهی قدم برنمی دارد و تمام باشگاه ها در این زمینه از سازمان لیگ مستقل 

هستند و امیدوارم بر اساس توانایی هایشان بهترین جایگاه را پیدا کنند. 

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامهنگار

فسخقراردادیازبازیکنکرواتدرسازمانلیگثبتنشدهاست

تعهدمیلیچبرایهمراهیقانونیاستقلالدرآسیا
تیم فوتبال استقلال درحالی با صدرنشینی از رقابت های مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا به تهران بازگشت که از زمان بازگشت این تیم به تهران حاشیه های زیادی پیرامون 

استقلالی ها به وجود آمده که یکی از آنها به بحث همراهی غیرقانونی هرویه میلیچ، مدافع هافبک استقلال در لیگ قهرمانان آسیا مربوط است. عنوان شده این بازیکن 

کروات بعد از سفر چند هفته ای به کشور زادگاهش بنا بر برخی از احتمالات قرارداد خود را با باشگاه استقلال فسخ کرده و به دلیل منع جذب بازیکنان خارجی در فوتبال 

ایران باشگاه استقلال دیگر نمی توانسته این بازیکن را برای ادامه فصل فوتبالی رقابت ها به خدمت بگیرد، این درحالی است که طبق همین اطلاعات شنیده می شود برخی 

هشدار ها برای باشگاه الاهلی عربستان نیز به صدا درآمده تا جایی که آنها حتی قصد دارند درخصوص این بی قانونی صورت گرفته از باشگاه استقلال شکایت های لازم را به 

فدراسیون جهانی فوتبال ارسال کنند. با این حال این دومین بار است که چنین موضوعی پیرامون این بازیکن کروات و همکاری اش با باشگاه استقلال پیش آمده و پیش 

از شروع فصل نیز عنوان شد که این بازیکن به خاطر فسخ یکطرفه قرار داد از آنجایی که مطالباتش را در مورد مقرر دریافت نکرده به خاطر قانون جدید فدراسیون فوتبال 

دیگر نمی تواند در باشگاه ایرانی بازی کند و سال دوم قراردادش با استقلال کن لم یکن تلقی خواهد شد. 

جالب است بدانید وجود اینکه مسئولان باشگاه استقلال نیز می دانستند منع قانونی برای ادامه همکاری با میلیچ در رقابت های آسیایی و ادامه رقابت های لیگ برتر و جام حذفی 

وجود ندارد با این حال این بازیکن در این خصوص نیز تعهد کتبی داده تا تداوم همکاری اش با باشگاه در مقطع زمانی فعلی هیچ عواقب یا دردسری را در پی نداشته باشد. 

در همین خصوص یکی از دست اندرکاران سازمان لیگ در گفت وگو با »فرهیختگان« درخصوص اینکه آیا میلیچ قراردادش را با این تیم فسخ کرده و این حواشی جدید به 

حق ایجاد شده است یا خیر، اعلام کرد: »واقعا دلایل این صحبت ها را نمی فهمم مگر اتفاق خاصی افتاده یا چیزی شده است؟ اگر یادتان باشد همان ابتدای فصل هم که 

این بازیکن کروات به کشورش رفت و برای فصل جدید برگشت همان زمان هم این صحبت ها مطرح بود و بسیاری از رسانه ها به این موضوع پرداختند و حتی حاشیه هایی 

مبنی بر اینکه میلیچ قراردادش را فســـخ کرده و دوباره برگشـــته اســـت، ایجاد شد اما آن زمان هم مثل حالا هیچ فسخی در سازمان لیگ ثبت نشده و این بازیکن به صورت 

قانونی برای استقلال بازی کرد. الان هم فکر کنید یک نفر با کارفرمایش به مشکل خورده و دو روز قهر کرده و رفته و بدون اینکه اتفاقی بیفتد و بخواهد قراردادش را فسخ 

کند دوباره برگشته است. بازهم تاکید می کنم فسخ قرارداد میلیچ با باشگاه استقلال نه از طرف این بازیکن نه از طرف باشگاه و نه حتی از طرف فیفا برای ثبت در سازمان 

لیگ به ما ارسال نشده و به همین دلیل باز هم اعلام می کنم هیچ منع قانونی برای همراهی این بازیکن با باشگاه استقلال چه در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا و چه در 

ادامه رقابت های لیگ و جام حذفی وجود ندارد.« 

همچنین سهیل مهدی، رئیس کمیته برگزاری مسابقات سازمان لیگ نیز در این مورد به »فرهیختگان« گفت: »به نظر نمی آید درخصوص قرارداد میلیچ مورد خاصی باشد 

عملکرد دوستان و همکاران ما در سازمان لیگ و باشگاه ها آنقدر هم سطحی و غیرکارشناسی نیست که این چیزها را نبینند. به نظر من فکر نمی کنم اتفاق غیرقانونی رخ 

داده باشد و مورد جدید و خاصی در قرارداد هرویه میلیچ بازیکن استقلال وجود داشته باشد. با این حال اجازه دهید در این خصوص خیلی قضاوت نداشته باشم و مسئولان 

امر در کمیته نقل وانتقالات مطمئنا این موضوع را با جزئیات بیشتری می توانند شفاف سازی کنند چراکه روی این موارد اشراف دارند و حتما پیگیری های لازم را کرده اند.« 

برگ ســـبز خودرو پراید مدل 86 به رنگ ســـفید روغنی به شماره موتور 

۱884۵48 و به شماره شاسی s۱4۱۲۲86۰۵4۷8۵ و به شماره پلاک 

۱4 – 49۵ ل 9۱ مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز و سند خودرو پراید وانت ۱۵۱ مدل 98 به رنگ سفید به شماره 

موتور M13/6284428 و به شماره شاســـی NAS451100K4994028 و 

به شـــماره پلاک ۲4 – ۲4۲ ص 8۲ به نام ناصر صادقی حسنوند مفقود و 

از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز خودرو پراید ۱3۱ مدل 9۵ به رنگ سفید روغنی به شماره موتور 

۵۵۲3۲6۲ و به شماره شاسی NAS411100G3456519 و به شماره پلاک 

۲4 – ۵4۷ ق 44 مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مدرک فارغ التحصیلی اینجانب مریم چوری فرزند حسین به شماره ملی 

۲۱۱۰۱۲۰64 صادره از گرگان در مقطع کارشناســـی رشته تکنولوژی 

معماری صادره از واحد دانشـــگاهی گرگان مفقود گردیده است و فاقد 

اعتبار می باشد. لذا از یابنده تقاضا می شود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد 

اسلامی واحد گرگان به نشانی گرگان: بزرگراه شهید کلانتری – خیابان 

دانشـــگاه آزاد اسلامی - مجتمع دانشگاه آزاد اسلامی گرگان کد پستی 

49۱4۷399۷۵ اداره امور دانش آموختگان ارسال نماید.

شناســـنامه خودرو ســـواری سیســـتم: ســـایپا تیپ: تیبا رنگ: سفید 

 - روغنـــی مـــدل: ۱398به شـــماره انتظامی ایـــران 83 / 3۱۲ ی ۲۷

NAS811100K5877784 :شماره شاسی M15/8883056 :شماره موتور 

به مالکیت خانم آفرین فیروزی به کد ملی ۲۵۷۱9۰38۵3 مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

Z24NI :ســـندکمپانی خودرو کامیونت ون سیســـتم: زامیـــاد تیپ 

۱39۷بـــه شـــماره انتظامـــی  رنـــگ: آبـــی - روغنـــی مـــدل: 

ایران 84 / 363 ط 4۱ شماره موتور: Z24770097Z شماره شاسی: 

NAZPL140TJ0505038 بـــه مالکیت آقای صمد جادوســـخن به 

کـــد ملی 338۰۷۰۷۰۲3 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ســـاقط 

می باشد. 

ســـندکمپانی و کارت خودروســـواری هاچ بـــک سیســـتم: پـــژو تیپ: 

 ۲۰6 رنگ: ســـفید صدفـــی - روغنی مدل: ۱383به شـــماره انتظامی

10FSM84607290 3۵ شـــماره موتـــور:  ۷۱9 ط   /  84  ایـــران 

شماره شاســـی: 82655440 به مالکیت آقای میلاد محمدی به کد ملی 

338۰9۱44۰۱ مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

آگهی مزایده
دانشـــگاهآزاداسلامیواحداردستان در نظر دارد از طریق مزایده 

عمومی نسبت به اجاره املاک خود به شرح ذیل اقدام نماید.

۱-گلخانههایدانشگاه

۲-دوسهمازآبکشاورزی

۳-ساختمانخوابگاهدانشجویی

۴-سولهکارگاهی

۵-مجتمعاداریسابق

متقاضیان می توانند حداکثر تـــا تاریخ ۱4۰۰/۲/۲8جهت تحویل 

اسناد مزایده به امور اداری دانشگاه آزاد اسلامی واحد اردستان مراجعه 

نمایند. دانشـــگاه در رد و قبول هر یک از پیشـــنهادات مختار است و 

هزینه انتشار آگهی ها به عهده برنده مزایده می باشد.

روابطعمومیدانشگاهآزاداسلامیواحداردستان


